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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 17 

Ekonomisk månadsrapport mars 2015 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens ekonomiska månadsrapport för mars 2015. 

 

Ärendet 

Sammantaget förväntas verksamheten rymmas inom budget. Inom äldreomsorgen ligger 

antalet placeringar i heldygnsomsorg fortsatt över planeringsnivån. Så gör även antalet 

hemtjänsttimmar, och äldreomsorgens beställarenhet redovisar ett underskott om 6,0 

miljoner kronor. Den kommunala utföraren av hemtjänst redovisar ett underskott om 5,0 

miljoner kronor.  

 

Den bokförda nettokostnaden för ekonomiskt bistånd är under årets tre första månader 

över budgeterad nivå och prognosen förutsätter att kostnaden minskar. Den centrala 

reserven tas i anspråk. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2015-04-16. 

Dnr 1.2.1-188/2015 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Eva Gustafson m fl (S), Mariana Moreira Duarte m fl (MP) och Lars Bäck (V) anmälde 

ett särskilt uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Eva Gustafson m fl (S), Mariana Moreira Duarte m fl (MP) och Lars Bäck (V)  

 

Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Vänsterpartiet i Farsta Stadsdelsnämnd konstaterar 

att vi har med oss ett ”dolt underskott” från 2014 inom främst äldreomsorgen som vi 

ärvde av tidigare majoritet. Detta innebar att vi under föregående verksamhetsår hade 

kraftiga besparingar inom de flesta verksamheterna.  

 

Men det betyder också att den budget som vi har för 2015 bygger på föregående års 

värden som då inte fullt ut täckte de behov av välfärd som finns hos invånarna i Farsta 

stadsdelsnämnd. Det innebär att vi i realiteten riskerar att tvingas till fortsatta 

inskränkningar inom merparten av våra verksamheter och inte kan uppfylla de verkliga 

resursbehov som finns.  

 

Den rödgröna majoriteten i Farsta stadsdelsnämnd har därför haft centrala politiska 

överläggningar och kommer att fortsätta dessa. 


